

## نتائج اجتماع مجلس الإدارة بشأن الأمور الاعتيادية وغير الاعتيادية

السادة / بورصة البحرين

تعلن مجموعة البركة ش.م.ب. بأن مجلس الإدارة قد عقد اجتماعه يوم الأربعاء الموافق 08 مايو 2024م وذلك في تمام الساعة 01:00 ظهراً بتوقيت المنامة – مملكة البحرين، حيث تمت مناقشة/الموافقة على التالي:

1. اعتماد جدول الأعمال والمصادقة على محضر اجتماع مجلس الإدارة السابق.
2. متابعة ما تم تنفيذه وما تحت التنفيذ من قرارات اجتماعات مجلس الإدارة السابقة.
3. مناقشة ومتابعة بعض البنود الاستراتيجية المتعلقة بالأسواق التي تتواجد فيها المجموعة.
4. الموافقة على البيانات المالية للفترة المنتهية في 31 مارس 2024م.
5. بنود الاطلاع والموافقات لبعض أعمال المجموعة.

## Announcement of the Board of Directors meeting results in relation to Ordinary / Extraordinary Items

To: Bahrain Bourse

Al Baraka Group B.S.C would like to announce that the Board of Directors Meeting held on May 08<sup>th</sup> 2024 at 01:00 pm Bahrain Time, where the board discussed/approved the following items:

1. Approval of the agenda, and minutes of the previous Board meeting.
2. Follow up on previous Board meetings' resolutions.
3. Discussing some strategic items related to the markets in which the Group has presence.
4. Approval of the Consolidated Financial Statements as of March 31<sup>st</sup>, 2024.
5. Approval and Review Items for some of the Groups' activities.

<b>Name</b>	عبد الملك مزهر Abdul Malek Mezher	<b>الاسم</b>
<b>Title</b>	نائب رئيس أعلى، رئيس إدارة الامتثال بالمجموعة والحوكمة وشؤون مجلس الإدارة ومسؤول الإبلاغ عن غسل الأموال Senior Vice President - Group Head of Compliance, Governance & Board Affairs and MLRO	<b>المسمى الوظيفي</b>
<b>Company Seal</b> ختم الشركة		<b>Signature</b> التوقيع
		